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Onderwerp: Algemene en financiele beleidskaders ARCG

Portefeuillehouder: Harmannus Blok

Datum beantwoording: 12 mei 2020

Datum indienen vraag/vragen: 28 april 2020

Vragensteller: Gerke Kersaan

Fractie: GemeenteBelangen

Aan de gemeenteraad

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de gemeenteraad 
gestelde vraag/vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij als volgt.

Vraag 1

Heeft de gemeente Het Hogeland bij de ARCG aangegeven dat zij overweegt om alle restafval via de 
ARCG te laten verwerken ?

Beantwoording

Nee, dat hebben we niet. Als gemeente zijn we deelnemer in de gemeenschappelijke regeling ARCG 
voor het gebied Bedum. Het ARCG is bezig met het op de markt zetten van de tonnen afval die via 
deze GR verwerkt worden. Voor Het Hogeland gaat het niet om de gehele verwerking, maar om circa 
20% van het huishoudelijk afval.

Vraag 2 

Indien dit het geval is, hoe verhoudt zich dit met de aangegane samenwerking met Omrin ?

Beantwoording

De onlangs aangegane samenwerking met Omrin betreft de huisvuilinzameling, niet de verwerking. 
De verwerking is voor drie kwart van het gebied bij Vuilverwerkingsbedrijf Noord-Groningen en 
Afvalbeheer Noord-Groningen BV belegd en wordt door Omrin uitgevoerd. Op dit moment vinden er 
gesprekken plaats om deze twee organisaties op te heffen. Het opheffen sluit aan bij de wens om het 
afval bij één verwerker onder te brengen. ARCG is op dit moment met Omrin in gesprek om het afval 
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in te besteden. Hierbij moet er een keuze gemaakt worden of de gemeenschappelijke regeling 
aandeelhouder wordt of de gemeenten afzonderlijk. Voor Het Hogeland is het logisch om zelf 
aandeelhouder te worden zodat er vanaf 1 januari 2022 één verwerker is voor de hele gemeente en 
als wij zelf zeggenschap houden.

Vraag 3

Indien dit niet het geval is en verwerking niet via de ARCG gaat , is dat bekend bij de ARCG ?

Beantwoording

De wensen van de gemeente zijn bekend bij het ARCG. En dit sluit ook aan bij de wensen van 
gemeente Westerkwartier.

Vraag 4

In het kader van de wet Arhi moet dit vóór 01-01-2021 geregeld zijn. De contracten met Attero lopen 
tot eind 2021. Wat zijn de gevolgen voor onze gemeente als de verwerking van restafval in 2021 niet 
via de ARCG gaat ?

Beantwoording

Volgens de wet Arhi moeten de tarieven per 1 januari 2021 geharmoniseerd zijn. Voor de 
afvalinzameling was het daarom belangrijk dat er één systeem zou zijn. Voor de verwerking is dat niet 
van toepassing. Het contract met ARCG zal blijven bestaan, maar krijgt vanaf 2022 een andere 
invulling door aandeelhouderschap.

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

P.P.M. van Vilsteren, H.J. Bolding,
Gemeentesecretaris Burgemeester


